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# Description of the Items  ᣅوصف العنا Qty Unit
Unit Cost

(USD)

Total Cost

(USD)

A.1.1

Removal of existing old metal sunshade (5X5)M:

Removal of metal sunshade in the front of the existing big size tent which 

consists of metal structures and canvas, cutting it to several pieces, and 

also the works include transportation and handing over materials to the 

camp management (To be stored at Blumont Warehouse), all works 

should be implemented according to the site engineer instructions. 

ازالةالمظلة المعدنᘭة القدᘌمة (5X5) م:

  ᢝ
ᡧᣍᜓل معدᘭتتكون من ه  ᢝ

ᡨᣎا والᘭمة الموجودة حالᘭة أمام الخᘭإزالة المظلة المعدن

وقماش (شادر) وتقطᘭعه إᣠ عدة أجزاء ، ثم ᘻسلᘭمه إᣠ إدارة المخᘭم (مستودع 

ᗷلومونت) ، ᘌجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع . M^2 25

A.1.2

Removal of Washbasin and water pipe‐line :

Removal of the exiting ceramic washbasin with sunshade above it, the 

work includes removal of existing water line and tap of the washbasin 

and handing over to the camp management (To be stored at Blumont 

Warehouse). Any damage to the material during removal and 

transportation will be under the contractor's responsibility. All work 

should be done according to the site engineer's instructions.  

إزالة حوض الغسᘭل وأنابᛳب المᘭاە:

 فوقها ، وكذلك خط المᘭاە والص بور  ᢝ
ᡨᣎك مع المظلة الᘭامᣄإزالة المغسلة ال

وᘻسلᘭمها لإدارة المخᘭم (مستودع ᗷلومونت) ، أي تلف لهذە العناᣅ تحت 

ا لتعلᘭمات مهندس الموقع
᠍
مسؤولᘭة المقاول ، ᘌجب أن يتم جميع الأعمال وفق

No 1

A.1.3

Provision and installation of ceramic washbasin, size not less than 40 

cm, best quality available in the market, the price includes installation of 

all necessary accessories, taps, and connection with the nearby main 

water source by pipes (PPR 1/2 inches). All works should be done 

according to the site engineer's instructions. 

امᘭك قᘭاس لا ᘌقل عن 40 سم أفضل جودة السعر  ᢕᣂب حوض سᘭدوتركᗫتور

  ᢝᣓᛳاە الرئᘭمصدر المᗷ لᘭوالتوص  ᢕᣂسسوارات اللازمةوالصنابᜧشمل جميع الأᛒ

بواسطة  PPR 1/2 اᙏش جميع الاعمال ᘌجب ان تتم حسب توجيهات مهندس 

الموقع.
No 1

A.1.4

Drainage for washbasin: The work consists of connecting the washbasin 

with the nearest manhole (Rain inlet), by providing and installing PVC 

pipe diameter of 3 inches, high pressure with all required accessories ( 

such as T, elbow  90,45 degree..). The price includes excavation 

earthwork of any type (soil, rocky) earth land with depth not less than 40 

cm and width not less than 40 cm, also backfilling the channel path by 

providing soil cleaned from debris, and to be done by two layers at least 

with compaction. The price includes supply and laying one layer of crush 

stone not less than 15cm for the top layer. Also the price includes laying 

fine sand around the pipe (10 cm), also The price includes all necessary 

needs to complete the work. All work should be done according to the 

site engineer's instructions.  

تᗫᣆف مᘭاە المغسلة :

 العمل ᛒشمل توصᘭل المغسلة ᗷأقرب رᗫᜓار (فوهة مطᗫᖁة) ،وذلك عن طᗫᖁق تورᗫد 

 ، T) مع جميع الملحقات ، ᢝᣠش ،ضغط عاᙏقطر  3 أ (كᘭᙬلاسᗷ) ب أنبوبᘭو ترك

كᖔع 90,45 درجة ..) ، السعر ᛒشمل أعمال الحفر مهما ᘌكون نوعها (ترابᘭة ‐

ᗖة نظᘭفة وᗫتم  ᡨᣂالᗷ عمق 40 سم وعرض 40 سم ،و من ثم دفن القسطلᗷ (ةᗫᖁصخ

 عᣢ الأقل مع رص  ،و وضع طᘘقة من حجر مكᣄ عᣢ مᜓان  ᡧ ᢕᣌقتᘘه طᗷ امᘭالق

الحفᗫᖁات  (الطᘘقة العلᗫᖔة) ᚽسمك لا ᘌقل عن 15 سم ،و اᘌضا وضع رمل ناعم 

حول القسطل ᚽسماᜧة 10 سم ، وᗫتم عمل جميع الأعمال حسب تعلᘭمات 

مهندس الموقع.

M.L. 20

A.1.5

Removal the concrete floor 700X150cm : 

Removal of existing concrete floor in front of the big size tent with 

dimensions 700X150 cm and thickness 15 cm, and cleaning the site from 

rubbles and transporting to the location determined by local authorities. 

Ensure the site is clean and ready for follow‐up activities. All work should 

be done according to the site engineer's instructions.  

إزالة الأرضᘭة الخرسانᘭة 700 × 150 سم:

إزالة الأرضᘭة الخرسانᘭة أمام الخᘭمة الموجودة ᗷأᗷعاد 700 × 150 سم وسماᜧة 15 

سم و ترحᘭل الأنقاض من الموقع ونقلها إᣠ الموقع الذي تحددە ادارة 

المᘭخم.التأᜧد من نظافة الموقع وجاهᗫᖂته لأᙏشطة ᗷعدە. وᗫتم عمل جميع الأعمال 

حسب تعلᘭمات مهندس الموقع.
M^2 10.5

A.1.6

Removal and Re‐install metallic door dimensions ( 130X200) cm:

Removal existing metallic door from big size tent with dimensions 

(130X200)cm, and open the new space on the concrete wall of big size 

tent by suitable machine (grinder) for installing the removed door (to be 

re‐installed) with supply and install new external metal frame 10*10 cm 

with 2 mm thickness, the works consist of paint three layers (one layer 

anti‐rust and two layers oil paint). Also, filling the gaps between the 

metal frame and the concrete walls with cement,  the site should be 

clean from the rubbles and transport to the site determined by local 

authorities. All works should be done according to the site engineer's 

instructions. 

 اᗷعاد (130 * 200) سم: ᢝ
ᡧᣍاب معدᗷ بᘭفك واعادة ترك

 للخᘭمة الحالᘭة ᗷأᗷعاد (130 × 200) سم ، وفتح المᜓان الجدᘌد  ᢝ
ᡧᣍاب معدᗷ فك

  ᢝ
ᡧᣍمع إطار معد(هᘘعاد تركيᘌ) ابᘘب نفس الᘭك ᡨᣂة (جلخ ) لᘘلة مناسቯᗷ الحائط ᣢع

 جدᘌد 10 * 10 سم سماᜧة 2 مم و دهان ثلاث طᘘقات (طᘘقة اساس  ᢝ ᢔᣐخار

  ᢝ
ᡧᣍᜓل المعدᘭاله  ᡧ ᢕᣌوملءالفراغات ب ، (  ᢝ

ᡨᣎᗫقات من دهان زᘘمقاومة للصدأ وط

والجدران ᗷالاسمنت ،وᗫجب ان يتم تنظᘭف الموقع من الر᛿ام ونقله اᣠ الموقع يتم 

تحدᘌدە من قᘘل السلطة المحلᘭة. وجميع الأعمال ᘌجب أن تتم حسب تعلᘭمات 

مهندس الموقع

No 1

A.1.7

Foundation of walls:

Excavation Work:  Excavation of any kind ( Rocky, soil) earth with width 

20 cm to 30 cm and depth 40 cm from the ground surface, and removing 

debris to the location determined by the local authorities, all works 

should be done according to the site engineer's instructions. 

أساس الجدران:

أعمال الحفر: أعمال حفر مهما ᘌكون نوعها (صخᗫᖁة ، ترابᘭة) ᗷعرض 20 سم 

وعمق 40 سم تحت الأرض ، وលزالة الأنقاض إᣠ المᜓان الذى تحددە السلطات 

المحلᘭة ، وᗫجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع. M.L 23

A.1.8

Concrete work for the foundation of the walls: 

Implementation of the foundation of the walls by casting reinforced 

concrete with dimensions (width 40 cm and height 40 cm using 10Ø12 

mm for longitudinal direction and using Ø10mm @20 c/c for stirrups), 

with cement ratio 350kg/M^3,  and curing the foundation three times 

per day for a  week after casting the concrete, all works should be done 

according to the site engineer instruction. 

Note: The concrete casting of the foundation and floor (mentioned in 

item line 1.12) shall be as one unit per the design drawings. All works 

should be done according to the site engineer's instructions. 

أعمال البᚏتون من اجل اساسات الجدران:

تنفᘭذ أساسات الجدران وذلك عن طᗫᖁق صب الخرسانة المسلحة ᗷعرض 40 سم 

وارتفاع 40 سم ᗷاستخدام قضᘘان ᘻسليح قطر 12 عدد 10Ø12  10 مم) للاتجاە 

 والأساور ᗷاستخدام قضᘘان ᛿   Ø10mmل 20 سم، بᚏتون مسلح  ᢝᣠالطو

 جدران الأساس خلال أسبᖔع وثلاث مرات ،  ᢝ
ᡨᣛجب سᗫار350كجم / م ^ 3 وᘭع

ا لتعلᘭمات مهندس الموقع.
᠍
ᘌجب أن تتم جميع الأعمال وفق

 بᚏتون اساسات الجدران و بᚏتون الارضᘭة ᘌجب ان يتم صبهم منام.
M.L 23
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# Description of the Items  ᣅوصف العنا Qty Unit
Unit Cost

(USD)

Total Cost

(USD)

A.1.9

Metallic Poles:

Provision and installation metallic tube rectangular 10X10cm thickness 

not less than 2 mm with height 275 cm at least. poles are fastened on the 

foundation with a metal base plate 30X30 cm thickness 5mm, fastened 

with anchor bolts Dia of 20mm with all nuts and Washers required. The 

works consist of painting with three layers of paint ( one layer of antirust, 

and two layers of oil paint), all work should be done according to the site 

engineer's instruction.  

أعمدة المعدنᘭة:

 مستطᘭل  10x10 سم سماᜧة لا ᘌقل عن 2 مم  ᢝ
ᡧᣍل معدᘭب بروفᘭد وتركᗫتور

ᗷارتفاع 275 سم عᣢ الأقل و ت᙭بᚏتها عᣢ أساسات الجدران ᗷصفᘭحة معدنᘭة 

ار) قطر 20 مم ، صوامᘭل و  ᡫᣃ ة 5 مم ، مع (مرساة ‐سيخᜧ30 سم سماX30

رندᘌلات و᛿ل ما ᘌلزم ، ᘌجب دهان الأعمدة بثلاث طᘘقات من الدهان (طᘘقة مقاوم 

ا لتعلᘭمات مهندس 
᠍
 ) ، وᗫجب أن يتم العمل وفق ᢝ

ᡨᣎᗫدهان زᗷ  ᡧ ᢕᣌقتᘘللصدأ ، وط

الموقع.

No 9

A.1.10

Site preparation 700X500 cm inside and around the tent : 

Consist of excavation of any kind (Rocky, soli) earth not less than 15 cm 

and provision of the tools and manpower for site preparation and laying 

a layer of the crushed stone with dimensions 500X700 cm and thickness 

15 cm, the price includes watering and compaction with all necessary 

action requires for completing site preparation. All works should be done 

according to the site engineer's instructions.

 الموقع 700X500 سم داخل الخᘭمة وحولها: ᡧ ᢕᣂتجه

 ᘻشمل أعمال حفر مهما ᘌكون نوعها ( صخᗫᖁة ‐ ترابᘭة ) ᗷعمق لا تقل عن 15  ᢝ
ᡨᣎاال

 ᣄقة من حجر مكᘘالموقع و فرش ط  ᡧ ᢕᣂالادوات و القوى العاملة لتجه  ᢕᣂسم و توف

 الموقع أᗷعاد 500X700 سم و سماᜧة 15 سم مع ترطᘭب و رص جᘭد و ᛿ل ما  ᢝ
ᡧᣚ

ᘌلزم لاعداد الموقع و ᘌجب ان تكون جميع الاعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع M^2 35

A.1.11

Concrete Block 15X20X40 cm:

Provision and implementation of walls of concrete blocks (15x20x40) cm 

for the walls with height 275 cm to 320 cm;  using cement mortar for the 

constructions (1:3) (400 kg/M^3) to fill the joints between the concrete 

blocks, and should using horizontal ruler level measurement 2 meters 

during work the price includes using angle‐line (5X5 cm)and 3mm thick, 

over the windows.  All works should be done according to the site 

engineer's instructions.

 15X20X40 سم: ᢝ
ᡨᣎلوك أسمنᗷ

 320 ᣠارتفاع 275 سم اᗷ 15 سمX20X40  ᢝ
ᡨᣎلوك اسمنᗷ ذ جدران منᘭد و تنفᗫتور

 الᘘلوك ᗷمونة أسمنᘭᙬة عᘭار 400 كجم / م  ᡧ ᢕᣌأفضل جودة ،  وملء الفراغ بᗖسم ، و

 اثناء العمل السعر شامل  ᡨᣂاس 2 مᘭة قᘭجب استخدام مسطرة أفقᗫ3 (1:3) و ^

استخدام زاوᗫة معدنᘭة (5X5) سم سماᜧة 3 مم فوق النوافذ والᘘاب، وجميع 

الاعمال ᘌجب ان تتم الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع

M^2 61

A.1.12

Concrete Floor (700X500) CM: 

Providing tools, manpower, and materials for the casting of the floor with 

reinforcement concrete with cement ratio 350kg/M^3, thickness not less 

than 15 cm, using reinforcement bar 12 mm @200 mm C/C in both 

directions, using nylon & shuttering for the edges & smoothing the 

surfaces, taking into account the tendencies of water drainage and 

expansion joints each 3 meters. All works should be done according to 

the design drawings and the site engineer's instructions.    

أرضᘭة خرسانᘭة (700 × 500) سم:

 الادوات والقوى العاملة والمواد اللازمة لصب الأرضᘭة ᗷأستخدام الخرسانة  ᢕᣂتوف

المسلحة اسمنت عᘭار 350 كجم / م ^ ᚽ 3سماᜧة لا تقل عن 15 سم ᗷاستخدام 

 ،واستخدام ناᘌلون ، مع  ᡧ ᢕᣌلا الاتجاه᛿  ᡧᣚ ل 20 سم᛿ سليح قطر 12 ممᘻ انᘘقض

تصقᘭل ( تنعᘭم) الاسطح و مراعاة ميول تᗫᣆف المᘭاە و فاصل صب ᛿ل 3 امتار . 

ᘌجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع
M^2 35

A.1.13

Plastering Works:  

Implementation of the internal and external plastering, two coating 

layers with a white color cement dosage equivalent to 400 kg/m3 and 

using chicken wire netting with width hole 1/2 inch and thickness 1mm at 

least and, should be fixed with walls by screws and washers each 40 cm. 

The work should be done according to the site engineer's instructions.

 Note: Should use the aluminum ruler on the edges of walls, doors, and 

windows to be at a right angle.  

أعمال الزرᗫقة:

 ، طᘘقتان أسمنت أبᘭض اللون عᘭار تعادل  ᢝ ᢔᣐوالخار  ᢝᣢقة الداخᗫذ أعمال الزرᘭتنف

400 كجم / م 3 واستخدام شᘘك الدجاج ᗷفتحة عرض 1/2 أᙏش وسماᜧة 1 مم 

 ورندᘌلات. ᛿ل 40 سم. ᘌجب  ᢝ
ᡧᣘالجدران بواسطة براᗷ تهاᚏب᙭جب تᗫالأقل ، و ᣢع

أن تتم الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع.

 حواف الجدران والأبواب والنوافذ لᙬشᜓل  ᢝ
ᡧᣚ جب استخدام مسطرة الألمنيومᘌ   

زاوᗫة قائمة.

M^2 105

A.1.14

Painting Work:

Preparation surfaces: Cleaning the surface of walls and softening with 

sandpaper to be ready for painting, cleaning the site from the dust and 

dirt, and covering the past of painting in any cracks, corners, and edges of 

windows and doors. The work should be done according to the site 

engineer's instructions.

أعمال الدهان:

 الأسطح: تنظᘭف أسطح الجدران وتنعᘭمها بورق الزجاج  لتكون جاهزة  ᢕᣂتحض

للدهان ،وتنظᘭف الموقع من غᘘار والأوساخ ،ومعجنة زواᘌا وحواف النوافذ 

والأبواب و᛿ل ما ᘌلزم, ᘌجب أن تتم جميع الأعمال حسب لتعلᘭمات مهندس الموقع
M^2 250

A.1.15

Implementation of three layers of paint anti‐moisturize (acrylic paint)  

internal and external, best quality in the market, should layer nylon 

during implementation painting, and cleaning the site from a remnant of 

paint, all works should be done according to the site engineer instructions 

تنفᘭذ ثلاث طᘘقات دهان مضاد للرطᗫᖔة (طلاء أᗫᖁᜧلᘭك)

 السوق ، ᘌجب وضع طᘘقة ناᘌلون أثناء تنفᘭذ  ᢝ
ᡧᣚ أفضل جودة ،  ᢝ ᢔᣐوخار  ᢝᣢداخ 

الطلاء ، وتنظᘭف الموقع من آثار الدهان ، ᘌجب أن تتم جميع الأعمال حسب 

الموقع تعلᘭمات المهندس
M^2 250

A.1.16

Marble stone:  

Installation of the marble stone with width 20cm thickness not less than 

2 cm, around of the windows and doors best quality, using the cement 

mortar 400Kg/M^3, all work should be done according to the site 

engineer instruction. 

الحجر الرخام:

تركᘭب حجر رخام ᗷعرض 20 سم سماᜧة لا ᘌقل عن 2 سم حول النوافذ والأبواب 

 400 كجم / م ^ 3 وجميع الأعمال  ᢝ
ᡨᣎاستخدام الملاط الأسمنᗖأفضل جودة وᗷ

ᘌجب أن تتم حسب تعلᘭمات مهندس الموقع.
M.L 15
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العرض المالي : بناء غرفة المكتبة في مخيم روج - شمال شرق سوريا
Financial Offer: Construction of Library Room in Roj Camp - NES

# Description of the Items  ᣅوصف العنا Qty Unit
Unit Cost

(USD)

Total Cost

(USD)

A.1.17

Window (1*1) M:

Provision and installation of aluminum window consisting of an 

aluminum bar with frame aluminum and glass with thickness 5 mm 

hardened the best quality ( opening slide, and horizontal ), with all 

accessories (gasket, lock,rubber..etc), the price includes protection grill m 

consisting of tube 3X2 cm and thickness 2mm, with painting three layers 

of paint (anti‐rust and two layers of oil paint) should be painted before 

install, all works should be done according to the site engineer 

instructions and approval

Note: The measurements should be taken from the site.

نافذة (1 * 1) م:

 وتركᘭب شᘘاك المنيوم مكونة من قضᛳب المنيوم مع اطار من الالمنيوم  ᢕᣂتوف

 ) مع ᛿افة  ᢝ
ᡨᣛلق و اف ᡧ ᡧᣂأفضل جودة (فتح مᗷ  ،ة 5 ملمᜧسماᚽ والزجاج مقوى

الملحقات (حشᘭة ، قفل ، ᛿اوᘻشوك.. الخ) السعر ᛒشمل الحماᘌة  معدنᘭة مكونة 

 3X2 سم وسمك 2 مم مع دهان ثلاث طᘘقات من الدهان  ᢝ
ᡧᣍب معدᛳمن قض

كᘭب، وᗫجب ان تتم  ᡨᣂل الᘘق (  ᢝ
ᡨᣎᗫᖂمن الدهان ال  ᡧ ᢕᣌقتᘘقة مقاومة لصدأ وطᘘط)

جميع الاعمال حسب تعلᘭمات وموافقة مهندس الموقع

ملاحظة: ᘌجب أخذ القᘭاسات من الموقع

No 2

A.1.18

Aluminum roller window shutters: provision and installation of 

aluminum roller windows shutter with specification as follow:

Material: Aluminum Alloy

Open Style: manual

Frame Material: Aluminum Alloy

Style: Modern

Opening Pattern: Vertical

Function: Heat Insulation, Soundproof, Airproof, Insect‐proof, Dust‐proof, 

with housing for roller shutter, and octagonal tube, ball bearing, with all 

accessories needed, all work should be done according to the site 

engineer instructions.

Note: Should be taken measurements from the site. 

 وتركᘭب الأᗷاجورات نوافذ من  ᢕᣂاجورات النوافذ الدوارة من الألومنيوم: توفᗷأ

:  ᢝᣠالنحو التا ᣢمواصفات عᗷ الألومنيوم

المواد: سᘘائك الألومنيوم

نمط مفتᖔح: ᘌدوي

مادة الإطار: سᘘائك الألومنيوم

النمط: حدᘌث

نمط الافتتاح: عمودي

ات ، مقاوم  ᡫᣄفة: عزل حراري ، عازل للصوت ، مقاوم للهواء ، مقاوم للحᘭالوظ

للأتᗖᖁة ، مع مبᘭت لمᣆاع الأسطوانة ، وأنبوب مثمن ، محمل كروي ، مع جميع 

ا لتعلᘭمات مهندس الموقع.
᠍
الملحقات اللازمة ، ᘌجب أن يتم جميع الأعمال وفق

ملاحظة: ᘌجب أخذ القᘭاسات من الموقع

No 2

A.1.19

Metallic Door (130*200)cm: 

Provision and installation of metallic door consisting of metallic sheet 

2mm thick and tube 4X2cm, thickness 2 mm, angle‐line 4X4 cm, thickness 

4mm consisting of two wings with two slides and handle front and rear, 

and lock (heavy‐duty ) big size and best quality, with painting three layers 

(one anti‐rust and two layers of oil paint), The price includes two support 

columns of 8x8cm 2mm rectangular steel sections to be embedded in 

concrete, and one 8x4cm 2mm lintel beam as a per the design drawings, 

and all work should be done according to the site engineer instructions.

 (130 * 200) سم: ᢝ
ᡧᣍاب معدᗷ

 مكون من صاج 2 مم وᗖروفᘭل 4 × 2 سم سمك 2 مم  ᢝ
ᡧᣍاب معدᗷ بᘭوترك  ᡧ ᢕᣂتجه

 عدد 2 ومقاᗷض ᘌد  ᢝᣝاᣃ مع  ᡧ ᢕᣌة 2 مم مكون من درفتᜧا 4 × 4 سم وسماᘌوزوا

 و أفضل جودة ، مع دهان  ᢕᣂوقفل (للخدمة الشاقة) حجم كب  ᢝ
ᡧᣛوخل  ᢝᣤعدد 2 أما

 ). العمل يتضمن  ᢝ
ᡨᣎᗫᖂمن الدهان ال  ᡧ ᢕᣌقتᘘقات (واحدة مقاوم للصدأ وطᘘثلاث ط

عوامᘭد الاسناد المتكونة من حدᘌد مجوف 8×8 سم ᚽسمك 2 ملم. و جᣄ اسناد 

8×4 سم 2 ملم حسب الرسومات التصمᘭمᘭة ، وᗫجب أن يتم جميع الأعمال 

حسب تعلᘭمات مهندس الموقع.

No 1

A.1.20

Metal roof with sandwich panles structure:

Providing materials, tools, and manpower to implement a metal roof 

with sandwich panels which implementation is as follows:

*The metal roof structure consists of a metal tube  (80 * 40 * 2 mm) as 

the main structure. the slope is to one‐sided at 8.5%. the purlins are 

spaced at 90cm c/c. All work is to be done according to the design 

drawings.

*Supply and install roof sandwich panels to cover the upper part of the 

metal structure. The panels are 50 mm thick, should be fixed by 

waterproof screws on the metallic frame @40 cm c/c, the joints should 

be filled with foam to avoid leakage, and the contractor should provide a 

truck of water to test the leakage,

*All works should be done according to the design drawings and the site 

engineer's instructions and drawings.                                         

 مكون من: ᡧᣍذ سقف معدᘭتنف

 مع الواح صاندوᚱش بنال  ᢝ
ᡧᣍذ سقف معدᘭد مواد ، أدوات ، عمال ، من أجل تنفᗫتور

  ᢝᣢᘌ مال᛿ سوف تنفذ  ᢝ
ᡨᣎال ( ةᘭالواح محش )

 .  ᢝᣓᛳرئ ᣆ(80 * 40 * 2 مم) كعن  ᢝ
ᡧᣍل معدᘭيتكون من بروف  ᢝ

ᡧᣍᜓل المعدᘭه ‐

 ᛿ل بروفᘭل و اخر 90 سم . ᘌجب  ᡧ ᢕᣌاعد بᘘة 8.5٪. تᘘجانب واحد ب سᗷ لᘭالم

القᘭام ᗷجميع الأعمال حسب الرسومات التصمᘭمᘭة.

‐ تغطᘭة السطح ᗷألواح محشᘭة ᚽسماᜧة لا تقل عن 5 سم ، وᗫتم ت᙭بᘭت االألواح 

 تكون 50 مم ᘌجب ان يتم  ᢝ
ᡨᣎة الᘭالواح  محش،  ᢝ

ᡧᣘا ᢔᣂالᗷ  ᢝ
ᡧᣍᜓل معدᘭة بهᘭالمحش

 ᛿ل 40 سم ᘌجب ملْ الفراغات عن طᗫᖁق مادة فوم الخاصة لتجنب  ᢝ
ᡧᣘالراᗷ بيها᙭ت

 من اختᘘار ᣄᘻب المᘭاە عن  ᢝᣤ ــــجᗫصهار  ᢕᣂالمتعهد توف ᣢجب  عᘌ ، بᣄᘻ اي

طᗫᖁق سكب الماء فوق السطح. جميع الاعمال ᘌجب ان تتم وفقا للمخططات و 

حسب تعلᘭمات ورسومات مهندس الموقع.

M^2 38

A.1.21

False ceiling (4.5*6) M: 

provision and installation False ceiling consisting of PVC panels with size 

60X60 cm and thickness not less than 6 mm with structure, (white color ) 

with necessary accessories for installation and complete work, and all 

work should be done according to the site engineer instructions. 

سقف المستعار (4.5 * 6) م:

 وتركᘭب أسقف مستعارة مكونة من ألواح ᗷ PVCمقاس 60X60 سم وسماᜧة  ᢕᣂتوف

لا تقل عن 6 مم مع هᘭᜓل (لون أبᘭض) مع ملحقاتها لإᝏمال الأعمال ، وᗫجب أن 

يتم جميع الأعمال حسب تعلᘭمات مهندس الموقع.
M^2 25

Sub‐Total Cost of A.1 in (USD)

Financial Offer 3 of 5 REFERENCE CODE: SYRIA-SA-2022-047



العرض المالي : بناء غرفة المكتبة في مخيم روج - شمال شرق سوريا
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A.2

# Description of the Items  ᣅوصف العنا Qty Unit
Unit Cost

(USD)

Total Cost

(USD)

A.2.1

ELECTRICAL WORKS:

‐ Ten ceiling‐mounted light fixtures (spot) 18 watts 20 cm, the cable used 

should be (2x1,5) mm, Cu/ PVC shield NYA, and connect these lamps to 

the two operating switches, eight outlet sockets (2p, 16 A, 250V) with the 

plastic mounting box (external), mounting plate and cover plate, all the 

sockets must be of the Sechuko type. The cable used should be (2x2.5) 

mm, Cu/PVC shield NYA, all cables are fixed to the wall inside the plastic 

tube (cable try) with all needed works, materials, and accessories.

‐ One plastic breakers board consisting of [one main 

breaker(40Amp,2phase) + one breaker (20 Amp,1phase) for sockets, + 

one breaker (10 Amp,1phase) for lighting lamps+ one breakers (20 

Amp,1pole) for one AC device] and connecting main breaker to the 

electric power source by using cable (2x6 mm2).

‐ Outside lighting: three lighting device anti‐rain and LED lamp15 watt, 

the cable used should be (2x1,5 mm2) cu/ PVC shield NYA and connect 

these devices to the one operating switch into the tent.

الأعمال ال᜻هᗖᖁائᘭة:

 السقف (سبوت) 18 وات 20 سم ، ᘌجب أن ᘌكون  ᢝ
ᡧᣚ تةᙫة مصابيح مث ᡫᣄع ‐

 من النحاس / PVC NYA ، وتوصᘭل هذە  ᢝ
ᡨᣚمم ، ووا (2x1.5) ل المستخدمᗷاᝣال

 الᙬشغᘭل ، وثمانᘭة مቯخذ (2p ، 16) أ ، 250 فولت) مع  ᢝᣐمفتاᗷ المصابيح

كᘭب ولوحة الغطاء ، ᘌجب أن  ᡨᣂولوحة ال (  ᢝ ᢔᣐخار)  ᢝᣞᘭᙬلاسᘘت الᘭب᙭صندوق الت

تكون جميع المقاᚽس من نᖔع ᘌ .Sechukoجب أن ᘌكون الᘘ᜻ل المستخدم 

 ᣢلات عᗷاᝣت جميع الᘭب᙭تم تᗫو ، PVC NYA / من النحاس  ᢝ
ᡨᣚمم ، ووا (2x2.5)

الحائط داخل مجᗫᖁات الᘘلاسᘭᙬكᘭة  مع جميع الأعمال والمواد والملحقات اللازمة.

 ، 2 فاز) +  ᢕᣂواحد (40 أمب  ᢝᣓᛳك واحد يتكون من [قاطع رئᘭᙬلاسᗷ ح قواطعᖔل ‐

 ، 1 فاز) لمصابيح  ᢕᣂخذ ، + قاطع واحد (10 أمبቯ1 فاز) للم ،  ᢕᣂقاطع واحد (20 أمب

دد] وتوصᘭل  ᡨᣂار المᘭ1 القطب) لواحد جهاز الت ،  ᢕᣂالإضاءة + قاطع واحد (20 أمب

 ᗷمصدر الطاقة ال᜻هᗖᖁائᘭة ᗷاستخدام ᛿اᗷل (2 × 6 مم 2). ᢝᣓᛳالقاطع الرئ

‐ الإضاءة الخارجᘭة: ثلاثة أجهزة إضاءة مع اغطᘭة ومصᘘاح LED 15 وات ، ᘌجب 

أن ᘌكون الᝣاᗷل المستخدم (2x1.5 مم 2)  cu / PVC NYA وتوصᘭل هذە الأجهزة 

 الخᘭمة ᢝ
ᡧᣚ ل واحدᘭشغᘻ مفتاحᗷ

No 1

A.2.2
Provision and installation electrical Cable (2X6) mm2 CU/PVC ,high 

quality. 

 2X6 مم^CU/PVC 2 , افضل جودة ᢝ
᡽ᣍاᗖᖁل كهᘘب كᘭد و تركᗫتور M.L 40

A.2.3

(12KVA) Automatic Voltage Regulator digital sixteen stages lower and 

increase voltage with the following specifications:

1‐ Overvoltage protection

2‐ Lack of separation when switching between stages.

3‐ works to stabilize the output voltage ± 4 volts

4‐ Not being affected by the network frequency.

5‐ Contains a digital display screen to show at least (input voltage ‐ 

output voltage ‐ load current)

6‐ Circuit breaker for protection.

7‐ Manual switch with three options (Public network – 0 – Regulator).

8‐ Output voltage (220 v ).

 16 مرحلة خفض و زᗫادة الجهد ᗷالمواصفات  ᢝᣥالرق  ᢝᣞᘭمنظم الجهد الأتومات

KVA 12ةᘭالتال

1‐ حماᘌة من الجهد الزائد.

 المراحل . ᡧ ᢕᣌل بᘌدᘘ2‐ عدم الفصل عند الت

ᘌ ‐3عمل عᣢ اسقرار خᖁج جهد + 4 فولت .

دد الشᘘكة . ᡨᣂ4‐ عدم تأثرە ب

ᘌ ‐5حتوي عᣢ شاشة عرض رقمᘭة لتظهر عᣢ الاقل ( جهد الدخل ‐ جهد الخᖁج ‐

تᘭار الحمل )

6‐ قاطع دارة للحماᘌة.

7‐ مفتاح ᘌدوي بثلاثة خᘭارات( شᘘكة عامة‐ 0 ‐ منظم )

8‐ جهد الخᖁج(220 فولت)

No 1

B

# Description of the Items  ᣅوصف العنا Qty Unit
Unit Cost

(USD)

Total Cost

(USD)

B.1

Provision of materials and installing library of wood High Gloss MDF 

boards, Thickness 18 mm of 200 cm height 400 cm length, 40 cm width 

and 10 cm base of the library; in which consist of two parts of shelves 

each consists of 5 shelves 100 cm length and space between them 40 cm 

base to base; covering back by the wooden board with thickness 10 mm, 

Also installing two lockers 200 cm and 60 cm height with handles 

between two parts of shelves and 10 height covering the top of lockers, 

the Work should be done according to the details drawings and site 

engineer instruction.

Note: should be using stainless‐steel best accessories in the library  ( 

hinges, handle, locks..etc).

 مواد وتركᘭب مكتᘘة من ألواح خشب MDF عالᘭة اللمعان  ( هاي ᛿لوز)،  ᢕᣂتوف

سمك 18 مم ᗷارتفاع 200 سم طول 400 سم وعرض 40 سم وقاعدة مكتᘘة 10 

سم ؛ تتكون من جزأين من الرفوف ᛿ل منها يتكون من 5 أرفف ᗷطول 100 سم 

  ᢝ ᢔᣎح الخشᖔاللᗷ ة الظهرᘭالقاعدة ؛ تغط ᣠنها 40 سم من القاعدة إᚏومسافة ب

 ᗷارتفاع 200 سم و 60 سم مع مقاᗷض  ᡧ ᢕᣌب خزانتᘭما يتم ترك᛿ ، سمك 10 ملمᚽ

 الجزء العلوي من الخزائن ، وᗫتم العمل  ᢝᣗغᘌ من الرفوف و 10 ارتفاع  ᡧ ᢕᣌجزئ  ᡧ ᢕᣌب

حسب الرسومات التفصᘭلᘭة ومهندس الموقع تعلᘭمات.

 المكتᘘة(مفصلات ،  ᢝ
ᡧᣚ لᘭᙬس سᛳسسوارات ستانلᜧستخدم افضل اᛒ جب انᘌ 

مقᘘض ، أقفال .. الخ)

No 1

B.2

Table size 120L x 80W x 75H cm 

Providing tables of wood High Gloss MDF boards, and from the edges of 

flat of the table, should be consist of two layers of the wood, the 

mainframe shall be metallic consisting of pipe 2 inches for legs, and usage 

tube 4X4 cm thickness 2mm, between of the legs from the top and 

bottom, with painting three‐layer one antirust and tow layers of oil 

paint(brown color), all works should be done according to the site 

engineer instructions.  

حجم الطاولة 120طول × 80 عرض × 75 ارتفاع سم 

تورᗫدطاولات من الخشب( هاي ᛿لوز) MDF ومن حواف الطاولة المسطحة ᘌجب 

 من المعدن  ᢝᣓᛳكون الإطار الرئᘌ جب أنᘌ ، من الخشب  ᡧ ᢕᣌقتᘘأن تتكون من ط

 الأرجل  ᡧ ᢕᣌة 2 مم ، بᜧلات 4 × 4 سم سماᘭروفᗖش للأرجل وᙏب 2أᛳتكون من انابᗫو

 من الدهان  ᡧ ᢕᣌقتᘘقات واحدة مقاوم للصدأ وطᘘدهان ثلاث طᗷ والأسفل ᣢمن الأع

 ) ، وجميع الأعمال ᘌجب أن تتم حسب تعلᘭمات مهندس الموقع. ᢝ
ᡧᣎلون ب)  ᢝ

ᡨᣎᗫᖂال

No 2

B.3

 Providing chairs for the library, with leather cover good quality and high 

back design, with armrest, and The thick fixing pad inside with rebound 

sponge, shall be comfortable and not easy to fold, equipped with iron 

galvanized legs, height between 45‐60 cm. 

 للمكتᘘة  ᢝᣒكرا  ᢕᣂتوف

 ولوحة ت᙭بᘭت سمᘭكة  ᡧ ᢕᣌة مع مسند للذراعᗫᖁدة وظهᘭجلدالجودة ج  ᢝᣒكرا

 ومجهزة ᗷأرجل مجلفنة من  ᢝᣗسهلة ال  ᢕᣂحة وغᗫᖁسفنجة مرتدة مឝالداخل بᗷ

الحدᘌد ᗷارتفاع 45‐60 سم .

No 8

B.4

Provision and installation of a high‐quality whiteboard with stand to be 

fixed with the bookcase with dimensions of 120X180 cm. The work shall 

be done according to the details of site engineer instruction.

 وتركᘭب سبورة بᘭضاء عالᘭة الجودة ᘌمكن ت᙭بᚏتها ᗷخزانة ال᜻تب ᗷأᗷعاد  ᢕᣂتوف

ا للرسومات التفصᘭلᘭة وتعلᘭمات 
᠍
120 × 180 سم. ᘌجب أن يتم العمل وفق

مهندس الموقع.
No 1

ELECTRICAL WORKS: أعمال الكهربائية

Sub‐Total Cost of A.2 in (USD)

Total Cost of part A (A.1 + A.2) in (USD)

Furnitures الأثاث
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Unit Cost

(USD)

Total Cost

(USD)

B.5

Provision and installation of a high‐quality whiteboard withstand, and 

with dimensions of 60X90 cm. the work shall be done according to the 

details of site engineer instruction.

 وتركᘭب سبورة مع ستاند ( حمالة ) عالᘭة الجودة وᗷأᗷعاد 60 × 90 سم.  ᢕᣂتوف

ا لتفاصᘭل تعلᘭمات مهندس الموقع.
᠍
ᘌجب أن يتم العمل وفق No 2

B.6

WATER COOLER:

Supply Water cooler (COLD & HOT WATER dispenser) good quality 

including

the filtration system, with specifications as follows:

‐Rated Voltage:220‐ 240 V, 50 Hz

‐ Cooling Current 0.8 A

‐Hot Water 85‐95 C 5L/h

‐Cold Water 4‐12 C 2L/h

‐Relative Humidity ≤90%

‐Refrigerant R134a/50g

and should be approved bysite  engineer. 

د مᘭاە: ᢔᣂم

 ذلك ᢝ
ᡧᣚ ماᗷ دةᘭجودة جᗷ (ارد وساخنᗷ اەᘭد م ᢔᣂاە (مᘭد م ᢔᣂم

شيح ، والمواصفات الآتᘭة: ᡨᣂنظام ال

‐الجهد المقدر: 220‐240 فولت ، 50 هرتز

ᗫد 0.8 أ ᢔᣂار التᘭت ‐

 / ساعة ᡨᣂة 5 لᗫᖔاە ساخنة 85‐95 درجة مئᘭم‐

 / ساعة ᡨᣂة 2 لᗫᖔارد 4‐12 درجة مئᗷ ماء ‐

‐ الرطᗖᖔة ال سᘭᙫة ≤٪90

د R134a / 50 جم ᢔᣂم ‐

وᗫجب اعتمادها من قᘘل مهندس الموقع.

No 1

B.7

Providing air conditioning device (AC), 24000 BTU, (2 TON) 220‐240 

V,50 Hz, best quality, including internal unit, external unit, and all 

necessary cabling, piping, and fittings, and connecting AC to the electrical 

board by using cable (2x4 mm2), all the work should be done according 

to the details and site engineer instructions.

 جهاز تكيᘭف ᗷ (AC)قوة 24000 وحدة (2 طن) 220‐240 فولت 50  ᢕᣂتوف

هرتز ᗷأفضل جودة شاملة الوحدة الداخلᘭة والوحدة الخارجᘭة و᛿افة الᝣاᗷلات 

ات اللازمة وتوصᘭل المكᘭف ᗷاللوحة ال᜻هᗖᖁائᘭة ᗷاستخدام ᛿اᗷل  ᡧ ᢕᣂب والتجهᛳوالأناب

(2x4 مم 2) جميع الاعمال ᘌجب ان تتم حسب التفاصᘭل وتعلᘭمات مهندس 

الموقع .

No 1

B.8

Installation of air conditioning unit (AC) (mentioned in previous item 

#B‐7), including all necessary cables 2X4 mm², piping, fittings, metal base, 

anchoring, electrical connections, and testing. All the work should be 

done according to the site engineers' instructions.

 البند السابق رقم ب ‐7) متضمنة جميع  ᢝ
ᡧ
ᣚ ف (مذكورةᘭب وحدة التكيᘭترك

كيᘘات ، القاعدة المعدنᘭة ، الت᙭بᘭت ،  ᡨᣂال ،  ᢕᣂلات اللازمة 2 × 4 مم 2 ، المواسᗷاᝣال

التوصᘭلات ال᜻هᗖᖁائᘭة ، والاختᘘار. ᘌجب أن يتم جميع الأعمال حسب تعلᘭمات 

 الموقع. ᢝᣒمهند

No 1

Total Cost of part B in (USD)

Date of Signing:…...............................................................................

Name of Signatory:….........................................................................

Title of Signatory:…............................................................................

Name of Bidder:…..............................................................................

 Grand Total cost of parts (A+B) in USD

ملاحظة: 

  ᢝᣠالعرض الما  ᢝ
ᡧᣚ املة المذكورةᝣة الᘭمᝣاء ال ᡫᣄᚽ ملزمة  ᢕᣂ1. منظمتنا غ

كة. ᡫᣃ من  ᡵᣂᜧأ  ᡧ ᢕᣌمكن تجزئة العطاء بᘌ كة واحدة، و ᡫᣃ ان تتعاقد معᗷ ست ملزمةᛳ2. منظمتنا ل

وع للمنظمة . ᡫᣄف الم ᡫᣄل مᘘا وحسب الخطة المقدمة من قᗫق سور ᡫᣃ شمال  ᡧᣚ م روجᘭمخ ᣠم لالخدمات المذكورة اعلاە اᘭسلᙬ3. يتم ال

ق سورᗫا . ᡫᣃ شمال  ᢝ
ᡧᣚ م روجᘭمخ  ᢝ

ᡧᣚ ذ للمناطق المذكورةᘭم والتنفᘭسلᙬل و الᘭف من نقل و تحمᗫ4. ألاسعار المقدمة جميع المصار

وع.  ᡫᣄللم (  ᢝ
᡽ᣍاᗖᖁو مهندس  واحد كه  ᢝ

ᡧᣍمهندس واحد مد)  ᢝ
ᡧᣎادر الفᝣد الᘌكة تحد ᡫᣄال ᣢجب عᘌ .5

ار تلحق ᗷالمواد أثناء النقل ستكون تحت مسؤولᘭة المقاول. ᡧᣅ6. أي أ

7. تنظᘭف الموقع ᗷعد الانتهاء من جميع الأᙏشطة المنفذة وលزالة الانقاض إᣠ الموقع المحدد من قᘘل السلطة المحلᘭة.

ف للمنظمة و ᘌجب ارفاقها مع مسᙬندات العطاء المقدم. ᡫᣄل المهندس المᘘارة الموقع موقعة و معتمدة من قᗫم استمارة زᘌكة تقد ᡫᣄال ᣢجب عᘌ .8

Note:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer

2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3. The Service must delivered to Roj Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.

4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Roj Camp in North East SYRIA

5. The company must specify technical staff (One civil engineers and One Electrical Engineer) for the project..

6. Any damages to materials during transportation will be under the contractor's responsibility.

7. Cleaning the site after completing all implemented activities and removing the debris to the identified location by the local authority.

8. The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.

Signature & stamp:
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